

# Vanløse Badminton Klub

Agenda til bestyrelsesmøde den 10.08.2023 kl.18.

Sted: Caféen.

Tilstede:

## *Udkast til dagsorden*

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra 21. juni 2023 samt valg af ordstyrer og referent (hvordan gør vi det bedst med referater?)
  - 1.1. Til dagens møde er Matias referent, mens Heidi er ordstyrer. Referatet fra sidste møde er godkendt af alle.
2. Kommunikationskanal (webhotel), Facebook og VBK hjemmeside (Lærke/Morten J)
  - 2.1. Gennemgangen af hjemmesiden gennemgås overordnet ud fra en mail Morten Johansen har sendt i forbindelse med hans afbud. Morten har sendt et link, hvor vi kan se arbejdet, hvilket ser lovende ud. Heidi foreslår at Morten Johansen og hende selv tager med til USU møde for at høre hvilke behov der er fra deres side. Andreas er enig i dette. Mette indskyder at der i Klubmodul er et link til (Billede) fra hjemmesiden som ikke er opdateret. Lærke og Morten Johansen forsætter arbejdet.
3. USU (Andreas) – herunder også kommentarer fra sidste møde om USU mail.
  - 3.1. Efter sidste møde bliver der spurgt ind til eventuelle videre overvejelser omkring USU-mailen. Andreas kan her fortælle at en drivende kraft i USU stopper, hvorfor vedkommendes opgaver skulle fordeles. I denne forbindelse, er der ikke nogen som vil overtage opgaven. Man er i forhold til sidste møde ikke fundet andre muligheder, hvorfor man stadig ligger op til at en ungdomsspiller/træner vil hjælpe med driften af denne. Der er fundet en træner som har takker ja til at håndtere denne opgave.

Det er forventet at denne træner vil sikre et hurtigere flow i besvarelserne af mailboksen. Der er dog en vis bekymring, fra flere af bestyrelsens medlemmer, for at konkrete opgaver vil falde imellem 2 stole nu hvor det er en ”ekstern” (Ikke I USU) som håndtere mailen. Her vil det være en klar fordel at hjemmesiden er sat op til de spørgsmål som der primært kommer på mailen, hvilket giver håb om at dette kan hjælpe til mindre mails. I forhold til de færre hold, da disse er lagt sammen, kan det overvejes at få hjælp fra Kasper fra kommunen. Problemet er dog ikke ideer, men derimod mangel på kræfter til at føre disse ud i livet.

USU er i gang med at udarbejde en arbejdsbeskrivelse for at sikre rammerne for denne opgave.
  - 3.2. Der er en organisatorisk opgave i at fordele opgaver samt at ligge træningshold sammen, men ikke noget som man ikke forventer håndteres.
  - 3.3. **Børneattester skal indhentes igen i år, hvorfor Andreas skal sende diverse informationer omkring dette. Dette skal gøres inden vi modtager første tilskud. Så snart alle holdleder er sat, vil dette blive sendt til Carsten.**

4. Nyt fra formand (Heidi) – tak for oprydning, bolde, motionistcup, indberetning af hjemmetider, tøj (Stine), holdledere og afmelding af hold?, afmelding af tid i hallerne ?, Fitnessrum (nye regler for brug).
  - 4.1. Der bliver mange gange for oprydning af boldrummet til Mette og Stine, samt arbejdet udført af Morten Lindholm i rummet.
  - 4.2. I forbindelse med forbrug af bolde, har Morten Johansen en APP, som både kan indsætte det antal rør som bliver købt, samt holde styr på hvor mange rør som man tager ud (gøres af personen som tager rør). Dette skal sikre at boldene er nemmere kan styres. Boldforbruget kan ligeledes sættes ind på hver træning, hvilket kan bruges til bold statistikken. Flemming har sagt ja til at stå for køb, modtagelse og indsætning af bolde. Flemming forventer idenne sammenhæng at dette tages seriøst, hvilket der er stor opbakning til i bestyrelsen. I forbindelse med kampbolde for seniorer, vil dette fremadrettet være en ”kasse” da flere holdkampe spilles samtidig.
  - 4.3. VM turneringen i Vanløsehallerne er ikke blevet til noget, da man ikke har hallen alligevel ( Fejl fra Københavns kommune)
  - 4.4. 4. november er sat af til motionistcup.
  - 4.5. Alle hjemmekampe er nu sat for sæsonen og dette skulle være på plads.
  - 4.6. De fleste for A-truppen har prøvet tøj, så det kan blive sendt afsted til leverandør. I forbindelse med ungdom er det lagt til side så de kan prøve disse. Der skal her findes en som kan sørge for de forskellige hold kan prøve. Der er sat 50 Trøjer af til ungdommen som burde være nok til de forskellige hold. **Andreas finder en som kan hjælpe med dette.** Vi afventer ligeledes Racketgroup for hvad priserne vil være for selv af købe trøjerne.
  - 4.7. Hold mm. Bliver gennemgået under SSU.
  - 4.8. Afmelding af tider som ikke benyttes skal gøres. Vi venter dog med dette til der er større overblik over hvilke som skal benyttes.
  - 4.9. Fitnessrum er der kommet nye retningslinjer fra københavns kommune. Brikken skal opdateres hvert år. Opgaven skal ikke leveres tilbage og dette er først gældende fra 24.
5. SSU (Jeppe)
  - 5.1. Der er på nuværende tidspunkt holdledere til alle hold, samt spillerne er sat på træninger ud fra deres niveau. Jeppe forventer ikke der skal fjernes nogle hold i år, hvilket er positivt i forhold til tidligere usikkerheder omkring dette. 3 og 4 holdet skulle meget gerne bruges til unge spillere for at alle har hold.
  - 5.2. Der holdes et spillermøde med holdlederne for at sikre sammenhæng samt at der en forståelse for hvem som kan benyttes på de forskellige hold.
  - 5.3. Vi får lidt henvendelser omkring indmelding men ikke noget vi ikke kan håndtere.
6. Klubmodul (Mette) – kontingentstigning, evt. gebyr for ikke at betale efter rykkere?
  - 6.1. der hertil ikke noget nyt i forhold til sidst. Stigningerne er sat igennem. Efter 3. rykker fjernes personen i klubmodul, også må denne meldes ind igen hvis nødvendigt og restancen er betalt.

## 7. Økonomi (Carsten)

7.1. Økonomien ser fin ud. Budget i forhold til 40 t.kr. som man modtog i forbindelse med VM er eneste nye forhold til budgettet. Dette er ikke noget som rammer økonomien da der er penge på kontoen.

## 8. Ungdomsturnering i Vanløsehallerne, herunder motionistider der skal flyttes – Morten J.

8.1. Der er ungdomsturnering d. 9/10 september. Anders Jørgensen står får denne med hjælp fra Morten Johansen. (U15 A-D)

8.2. I December måned er der senior Turnering **hvorfor motionisterne skal rykkes.**

8.3. Det forventes der skal bruges en hjælpende hånd til disse.

## 9. Julefrokostdato 9/12?, klublivsfest,

**9.1. Datoen for julefrokost er sat til 9/12. Morten Lindholm spørger køkkenet om det er muligt at være i cafeteriaet der.**

9.2. I forhold til frivilligfest har Morten Johansen lavet et skriv omkring et koncept til denne. Der er sat en portion af til dette i budgettet. Alle er enige i fremgangsmåden. Detaljer gennemgås til næste møde.

## 10. Fra sidste møde: Boldskab, Flipboards, tællerstiger (salg?)

10.1. I forhold til boldskabet skal denne holdes ved lige. Morten Lindholm har styr på fremgangsmåden.

10.2. Morten Lindholm har fundet nogle Flipboards. Det kan også være man for tildelt dem fra brugerbestyrelsen som der er møde med på mandag (14/8). **Morten Lindholm vender tilbage med dette.**

10.3. Tællerstiger og boldkanon skulle gerne sælges. Morten Johansen har måske kanaler som disse kan sendes igennem. Ellers bliver det undersøgt hvad prisen for disse skal sættes til.

## 11. Evt.

11.1. Der er ikke noget til eventuelt på dette møde.

## 12. Næste møde er torsdag den 21. september

12.1. Den Nye dato for mødet er 26 Oktober.

Til næste møde 21/9: Punkt: Opstart med at finde ny træner til A og B trup til sæson 2024/2025